
                                                                                                                                                   

Bestyrelsesmøde REE Golfklub 13-11-2023 kl. 17:00 i klubhuset. 

Tilstede: Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Nils Rohde, Winie Hillemann og Erland Kongsdal Pedersen.  
Afbud: Jan Stampe og Henrik Hansen 
Gæst: Mette Schjønning. 
Referent: Erland Kongsdal Pedersen 
 

REFERAT: 
 
1. Generel info v/ Formanden 
KB/JN deltog på DGU Regionalmødet i Kokkedal og bestyrelsen fik en gennemgang af de vigtigste punkter. 
MS udsender referatet fra mødet. 
Banen er våd. Ved hul 1 har bæverne lavet en dæmning, så vandet ikke kan løbe ud i Pøle Å. 
Baneudvalget skal sammen med chefgreenkeeper Ole lave en snarlig plan, så vi ikke længere er så sårbar 
overfor vand på banen. 
 
2. Opfølgning på referat fra sidste møde.  
Ingen kommentarer til referatet. 
 
3. Status økonomi.  
JN gennemgik årets regnskab indtil dato.  
Greenfee indtægter følger budgettet. 
67 medlemmer har udmeldt sig. 
Trods flere lukkedage forventer vi, at årsregnskabet ender med et godt resultat. 
KB/JN arbejder på budget for 2024. 
Prisudvalget ser på priser for 2025 kontingenter. 
Indtægter på buggy udlejning er faldet i forhold til sidste år og derfor er tiden ikke inde til at øge antallet. 
Der vil også være pladsproblemer. 
JN bestiller nye Quattro`er, til erstatning for de gamle. 
 
 
4. Markedsføring og kommunikation. 
Nyhedsbrev udsendes i december.  
MS arbejder med indlæg til Visit Nordsjælland. 
Forslag om greenkeepere med på hjemmesiden. MS kontakter Ole. 
 
5. Administration og sekretariat:  
Hvide striber på p-plads er klar til opmaling. MS udsender besked til medlemmerne.  

6. Orientering fra/om udvalg. 
Samme antal turneringer i 2024, hvis der fortsat er sponsorer til det. 
I Danmarksturneringen er tilmeldt 2 veteranhold og ungdomsholdet. 
Jubilæumsturnering i 2025 er i planlægningsfasen.  



KB indkalder Magnus Landström til møde om åbningstider i vinter. 
WH producerer Facebook annoncer til Åbent Hus i 2024. Der arbejdes på en video. 
 
7. Årshjul + ad hoc emner. 

Den årlige generalforsamling i 2024 skal forberedes. KB/EKP korresponderer. 

Der har været årsmøde i Nordic Golf Circle. Flere klubber kunne være på vej i samarbejdet og herunder 

også tyske og svenske. 

8. Eventuelt. 

Ingen kommentarer og vi gjorde klar til det efterfølgende Formandsmøde. 

 

Næste bestyrelsesmøde mandag d. 15. januar 2024 kl. 17:00. 

 

 

 

 


